
 

 

11. oktober 2024 

Side 1 af 2 
Referat af ordinært møde i Handicaprådet 30. september 2024 

 

1. Gennemgang af dagsorden 

Ingen kommentarer til dagsordenen. 

 

2. Nyt fra formandskabet 

Formand Finn Amby orienterede om den kommunikation, der på vegne af 

Handicaprådet er gjort i forbindelse med budgetforhandlingerne. Hovedpoin-

terne ligger i forlængelse af den bekymringsskrivelse, Handicaprådet ud-

sendte i foråret 2024.  

Formanden orienterede dernæst om, at ambitionen er at behandle udvalgte 

temaer fra budgetforliget 2025 i Handicaprådet. 

 

3. Budgetforlig 2025 

Eddie Dydensborg, økonomidirektør i Aarhus Kommune, præsenterede ho-

vedpointerne fra Aarhus Kommunes budgetforlig 2025. 

 

4. Kommunikation ifm. Handicapprisen 2024 

Formand Finn Amby orienterede om, at kommunikationen om Handicappri-

sen 2024 igangsættes i uge 41. På Aarhus Kommunes sociale medier vil der 

være skriftlige beskrivelser af prisen og muligheden for at indstille kandidater 

under temaet ”universelt design”. Der vil derudover blive produceret en vi-

deo, der skal nå bredt ud og oplyse dels om temaet, og dels om muligheden 

for at indstille kandidater. 

 

Formand Finn Amby nævnte, at hvis Handicaprådet skal lykkes med den 

ambitiøse plan om at arbejde med temaet ”universelt design” for prisen, er 

det vigtigt, at der skabes synlighed om prisen i indstillingsperioden. 

 

Handicaprådets medlemmer kvitterede for kommunikationsarbejdet og 

nævnte, at det er vigtigt, at videoerne får undertekster. Flere af Handicaprå-

dets medlemmer nævnte, at de aktivt vil videredele budskabet om Handicap-

prisen på egne kanaler.  
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5. Orienteringer 

Formand Finn Amby nævnte de orienteringer, der er udsendt til Handicaprå-

det skriftligt siden sidste møde i Handicaprådet. 

Der var ingen tilbagemeldinger fra konferencer. 

 

6. Henvendelser til Handicaprådet 

Ingen henvendelser til Handicaprådet. 

 

7. Eventuelt 

Handicaprådets suppleanter, der deltog både under Handicaprådets tema-

dag og det ordinære møde, kvitterede for muligheden for at deltage. 

 

Det blev nævnt, at der er mulighed for dialog med Social- og Beskæftigel-

sesudvalget, såfremt der er relevante temaer, der danner basis for et tættere 

samarbejde. 

 

8. Evaluering af dagens møde 

Handicaprådet ytrede enighed om, at temadagen forud for det ordinære 

møde var en stor succes, og der blev sendt ros til formandskabet for at tage 

initiativ til en temadag, hvor de deltagende kunne fordybe sig i udvalgte te-

maer.  


